
Referat FAU onsdag 10. april 2024 
 

Representanter til stede på møtet:  

Sigrun Houth (1.trinn), Stine Gustavsen (2.trinn), Marthe Foyn Bredstrup (3.trinn), Thale 

Merete Kvernes (4.trinn) Hanna Jenny Sterk (5.trinn), Thomas Thorsen (6.trinn) 

Fravær: Kari Skaalvik, Truls Frøyland (2.trinn SFO), Maja Koppstad (7.trinn) 

  

Saksliste 

Sak 1. Informasjon fra rektor: Det er utnevnt vinnere av refleks konkurransen. Klassene 

som har vunnet fikk premie på en fellessamling.  

Skolen er invitert til et møte i Tønsberg om «Hjertesone» i regi av Trygg Trafikk. «Hjerte 

sone» er en sone rundt skolen som det setter ekstra søkelys på trafikksikkerhet.  

Oserøddagen er 11.juni.  All informasjon kommer på IST.  

Minner om at Oserøddagen er skolens sommeravslutning for elevene og foreldre.  

Mobilskap: Skapene er skrudd fast i undervisningsrommene. Jobber med rutinene rundt 

innlevering av mobilen. Skolens ansatte er fornøyd med ordningen.  

 

Sak 2: Trafikksikkerhet, uttalelse til kommunen: Elevrådet har sendt sine uttalelser direkte 

til kommune.  

Innspill fra trinnene:  

• Ønsker gangfelt ved krysset Føykåsveien/ Bjønnesveien. 

• Dårlig sikt i Petterøveien/ Hårkollveien/Aråsveien grunnet hekk/busker. Ønske om å 

fremheve skilt, speil på motsatt side av veien slik at en kan se om det kommer biler i 

svingen. 

• Skallestadveien 1A ved Meny. Elevene krysser veien over til gang og sykkelsti i 

sving. Ønske om gangfelt. 

• Økt trafikk pga utbygging i Roppestadkollen. Det er også planlagt leiligheter ved 

gamle Skallestad barnehage. Trykket i trafikken vil øke i Skallestadveien. 

• Høy hastighet mellom fartsdumpene i Skallestadveien. Faregrensen holdes ikke.  

• Unødvendig mye kjøring til og fra skolen i Skallestadveien. Ønske om digital 

fartsmåler som forteller hastigheten fast montert i Skallestadveien gjennom hele 

skoleåret. 

• Snømåking i Skallestadveien (beboere som gjør veien smalere vintertid). 

• Tydeligere merking av dropsonen i Roppestadveien ved Meny. 

• Farlige situasjonen oppstår ved Hårkollveien/Hårkollhallen da elevene krysser i sving 

og man opplever at bilister kommer i for stor hastighet. 

• Ønske om bredere innkjøring til skolens hoved- innkjørsel. 

• Lyktene ved Hårkollhallen (vintertids) er ofte mørke. 

• Ønske om tydeligere handikapmarkering spesielt vintertid. 

 

 

Neste møte: onsdag 8.mai kl 18.00 
 


